
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 8/2025 w dniu 19 maja 2025 roku 

 
 

Miejsce posiedzenia: Dom Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 17,30 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Zbyszko Sygierycz 
Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     nieobecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 

     8. Izabela Dembska                          obecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                          obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 
1. Natalia Pałczyńska  
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Krzysztofa Bejma-Zamiar – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej       

Górze 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Powitanie. 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.3. Zapoznanie się z działalnością, finansowaniem i bazą DPS w Srebrnej  

       Górze gm. Wapno.      

1.4. Przyjęcie protokołu nr 8/2025 z ostatniego posiedzenia komisji. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
Porządek posiedzenia Przewodniczący podał pod głosowanie – przyjęty został 
jednogłośnie. 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

  Nie wniesiono na ostatnim posiedzeniu komisji 
 

3.SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

ad.1.1. Przybyłych do Domu Pomocy Społecznej członków komisji przywitała w swoim  

 biurze Pani Dyrektor DPS i po zajęciu miejsc przy stole obrad, przywitał wszystkich 

również Przewodniczący komisji rozpoczynając posiedzenie. 

ad.1.2. Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednomyślnie. 

ad.1.3. Przewodniczący komisji poprosił Panią Dyrektor DPS o omówienie 

działalności DPS, którym kieruje. Pani dyrektor przygotowała każdemu 

członkowi komisji pisemne „Sprawozdania z działalności Domu Pomocy 

Społecznej w Srebrnej Górze styczeń – kwiecień 2025r.” (zał. Nr 1), które 

szczegółowo omówiła i na bieżąco wyjaśniała zagadnienia, które wzbudziły 

szczególne zainteresowanie radnych. Następnie komisja  przyjrzała się pracom 

remontowym głównego budynku DPS – „pałacu”, który jest zabytkiem i 

wysłuchała wyjaśnień o konieczności wykonania renowacji stropu nad piwnicą 

ze zbiornikiem na olej opałowy. Strop piwniczny jest jednocześnie posadzką przy 

głównym wejściu do „pałacu” a ponieważ jest już w bardzo złym stanie,  musi 

być również wyremontowany. 

ad.1.4. Członkowie komisji zapoznali się z protokołem nr 7/2025 z poprzedniego 

posiedzenia komisji, który został przyjęty 7 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący 

się . 

ad.1.5. Przewodniczący komisji podziękował Pani Dyrektor za bardzo 

szczegółowe sprawozdanie i miłą, przyjazną  atmosferę spotkania a wszystkim 

członkom komisji za udział. Kończąc posiedzenie przypomniał wszystkim o 

następnym posiedzeniu komisji zaplanowanym na dzień 26 maja 2025r.  
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4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
4.1   Zapytania   - brak 
4.2   Opinie         - brak  
4.3   Stanowiska - brak 
4.4  Wnioski       - brak 
 

 
 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /Barbara Zegartowska /                                    / Zbyszko Sygierycz/ 

 


